

Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

4D3N PHU QUOC - HON THOM - VINWONDERS - GRAND WORLD

4天3晚-富国岛 - 菠萝岛 - 珍珠岛游乐园 - 大世界







Phú Quốc is a Vietnamese island off the coast of Cambodia in the Gulf of Thailand. It's known for white-sand beaches and resorts, most of which are along the palm-lined southwest coast. More than half of the island is part of Phú Quốc National Park, which features mountains, dense tropical jungle, hiking trails and wildlife. Duong Dong is the largest town, with day and night markets selling crafts, produce and fish.

富国岛是位于泰国湾柬埔寨海岸附近的一个越南岛屿。它以白色沙滩和度假村而闻名,其中大部分位于棕榈树成荫的西南海岸。超过一半的岛屿是富国 - 国家公园的一部分,该国家公园拥有山脉、茂密的热带丛林、远足径和野生动物。阳东是最大的城镇,拥有出售手工艺品、农产品和鱼类的日市和夜市。

DAY 1: PHU QUOC ARRIVAL (D)

Upon arrival at Phu Quoc airport, welcome by our local guide, transfer to visit Vietnam Most Famous **Pepper Farm** to take photos or viewing these amazing storks of pepper trees or the drying pepper. Continue to visit **Dinh Cau Temple**. Continue to visit **Sunset Sanato**, enjoy the sunset. Dinner and shopping at **Duong Dong Night Market**, overnight in Phu Quoc.

第一天: 富国岛 (晚餐)

到达富国国际机场,游专业导游迎接,前往参观越南最有名的**胡椒农场**,继续参观**富国公庙**。续前往**桑拿托日落海滩**欣赏夕阳美景。晚餐在当地餐厅,富国当地**阳东夜市购物**,住宿富国岛。



DAY 2: PHU QUOC - HON THOM ISLAND (B/L/D)

Pick up at your hotel,transfer to **Ho Quoc Pagoda**, The Famous Ho Quoc Temple is the largest and unique temple on Phu Quoc. Thus, Get on the newly-opened cable-car ride from Vietnam's Phu Quoc island to **Hon Thom Island**, also known as **Pineapple Island**, is a genuinely breathtaking experience. You soar over a turquoise sea and coral reefs, hopping between islands, with an amazing bird's-eye view. At almost 8km long, the Phu Quoc cable car is also the longest non-stop three-way cable car in the world, as verified by the Guinness Book of World Records. Enjoy international buffet lunch at Hon Thom Island. After lunch, free time for signseeing at Natural Park, **Eagle's Eye Unique 360 degree Observatory Ride** & swimming at **Aquatopia Water Park**. In the afternoon, explore **Mediterranean Town**. The town has great combinations of amazing natural scenery and harmonious architecture, and has contributed to make Phu Quoc island truly an ideal tropical paradise and dream island for everyone. Photo stop at **height 75 Meter clock Tower**. Visiting **Kiss Bridge** is considered one of most romantic things to do in Phu Quoc. Continue to visit **Fish Fauce Factory** & **Pearl Farm**. Meals & overnight in Phu Quoc.

第二天: 富国 - 菠萝岛(早/午/晚餐)

早餐后,前往鼎鼎大名的**护国寺**是富国岛上最大、独特的佛教寺院,接下来乘坐世界上最长的缆车前往菠萝岛,享用国际自助午餐,随后自由活动于天然岛屿的**鹰眼独特的 360 度观景台&水上乐园**自由游泳。下午返回陆路探索**地中海小镇。**该镇将令人惊叹的自然风光与和谐的建筑完美结合,使富国岛真正成为每个人理想的热带天堂和梦想之岛。



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

打卡于 **75 米高的钟楼塔。**参观**接吻桥**在富国岛被认为是最浪漫的活动之一。结束后继续参观**鱼露厂&珍珠养殖中心**。 午晚餐和住宿富国。

DAY 3: PHU QUOC - VINWONDERS - GRAND WORLD (B/L/D)

After breakfast, visit *Vin Wonders Safari Park*, boasting to be Vietnam's largest zoological park, conserve abundant indigenous and exotic flora and fauna. The sanctuary is home to 400 species of plants, and 2000 wild animals representing 140 different species, many of which are considered rare and endangered. Lunch at **Vietnam & Cambodia border**, Next visit *Vin Wonders Theme Park*, watching mermaid show at **The Sea Shell Aquarium** and enjoy plenty of attractive indoor / outdoor games and exciting performances, Continue to visit **Corona Casino**. Follow by visit **to Grand World - Bamboo Legend -Urban Park- Colorful of Venice.** Meals & overnight in Phu Quoc.

第三天: 野生动物园 + 富国岛温佩主题公园 +大世界(早/午/晚餐)

早餐后,前往**富国岛温佩野生动物园**,被认为是越南最大的动物园。这里拥有 400 种植物,2000 种野生动物代表 140 种不同的物种,其中许多被认为是罕见和濒临灭绝的保护动物。午餐于越南和柬埔寨的边界,紧接着前往**富国岛温佩主题公园**的海**龟水族馆**—观看**美人鱼表演**,随后可以体验各种的游戏,享受精彩的表演.继往**可洛纳赌场**。随后参观**不夜城大世界:竹子传说一艺术城公园 - 魅力威尼斯。**午晚餐和住宿富国。







DAY 4: PHU QUOC DEPARTURE (B/ Bun Quay Local Noodle)
After breakfast, free at leisure then transfer to Airport for flight home.

第四天: 富国 - 回国 (早餐/小卷米粉)

早餐后, 自由活动及准时到机场回国, 结束 4 天愉快旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT

Ground Package (Twin / Triple Sharing) - Per Person (RM) Valid from 01 Jan - 30 Sep 2024					
Hotel Category (Listed or Similar) Hotel are new, best location & good comment	2+0 Person	3-4 Persons	5-6 Persons	7-9 Persons	Single Supp
PHU QUOC					
Maison Hotel 3* Stella Hotel 3* An Phu Hotel 3*	RM 3,898	RM 3,428	RM 2,808	RM 2,518	RM 500
AVS Hotel 4* Tahiti Resort 4* Ocean Pearl 4*	RM 3,628	RM 3,138	RM 2,628	RM 2,398	RM 830
Seashell Phu Quoc 5* Thien Thanh Phu Quoc Resort 5*	RM 4,128	RM 3,628	RM 3,098	RM 2,868	RM 1,420



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Transportation by private air-conditioner
- Accommodation as hotel in the list or similar based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals (Vietnamese food & Seafood) as mentioned in the program.
- 01 bottle (500ml) of drinking water for each pax per day.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Hon Thom cable car two-way ticket + Aquatopia Water Park
- Entrance ticket to VinWonders and Safari Park
- Compulsory Tip for local guide and driver.

PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.
- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- Hotel surcharge in Peak Season or holidays : 10% total of total fare surcharge in Peak Season or holidays except CNY 15% SURCHARGE:
 - o Chinese New Year (From 08 Feb to 15 Feb 2024)
 - o The Dead Anniversary of Hung Kings (the 10th of March lunar month).
 - o Saigon Liberation Day & International Worker's Day (27Apr-3May),
 - Vietnamese National Day (September 1-3),
 - o Christmas (24-26 Dec) & New Year 31 Dec

CHILD POLICY

- Infant below 2 years old sharing same room with parents is free of charge.
- Child below 12 yrs old sharing same room with 1 ADL is charged for 90%.
- Child below 12 yrs old with extra bed and sharing same room with parents is charged for 70%.
- Child below 12 yrs old No extra bed & sharing same room with parents is charged for 60%